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Onderwerp:	  	  Kap	  bomen	  Valkenboskade	  	  
	  
	  

Den	  Haag,	  30	  januari	  2017	  
	  
Geachte	  voorzitter,	  	  
	  
Op	  25	  januari	  jongstleden	  heeft	  het	  college	  een	  kapvergunning	  verleend	  voor	  de	  kap	  van	  15	  bomen	  
(en	  het	  verplanten	  van	  5	  bomen)	  langs	  de	  Valkenboskade	  in	  het	  Valkenboskwartier,	  Segbroek,	  in	  
verband	  met	  herstelwerkzaamheden	  aan	  de	  kades	  langs	  deze	  straat.	  	  
	  
Daarom	  stelt	  GroenLinks	  onder	  vermelding	  van	  artikel	  30	  van	  het	  reglement	  van	  orde,	  de	  volgende	  
vragen:	  
	  	  

1. Is	  het	  college	  bekend	  met	  de	  verleende	  kapvergunning	  voor	  15	  bomen	  langs	  de	  
Valkenboskade?	  	  
	  

2. Sinds	  wanneer	  is	  het	  college	  op	  de	  hoogte	  van	  de	  noodzaak	  voor	  herstelwerkzaamheden	  aan	  
de	  Valkenboskade?	  Graag	  een	  toelichting	  	  
	  

3. Kan	  het	  college	  aangeven	  wat	  de	  staat	  van	  de	  kades	  aan	  de	  Valkenboskade	  is,	  op	  welke	  
termijn	  de	  herstelwerkzaamheden	  nodig	  zijn	  en	  wat	  deze	  herstelwerkzaamheden	  inhouden?	  
Graag	  een	  toelichting.	  
	  

4. Op	  welke	  wijze	  zijn	  de	  bewoners	  en	  ondernemers	  aan	  de	  Valkenboskade	  en	  aanpalende	  
straten	  bij	  de	  besluitvorming	  betrokken?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

5. Waarom	  is	  er	  in	  de	  bewonersbrief	  die	  aan	  de	  bewoners	  is	  gestuurd	  geen	  melding	  gemaakt	  dat	  
er	  bomen	  gekapt	  gaan	  worden?	  
	  

6. Is	  het	  college	  van	  plan	  bij	  de	  uitvraag	  van	  de	  aanbesteding	  van	  de	  herstelwerkzaamheden	  van	  
de	  Valkenboskade	  te	  verzoeken	  of	  heeft	  het	  college	  verzocht	  om	  een	  wijze	  van	  uitvoering	  van	  
werkzaamheden	  waarbij	  de	  bomen	  kunnen	  blijven	  staan?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Zo	  ja,	  
waarom	  is	  hier	  dan	  niet	  voor	  gekozen?	  	  	  

	  
7. Op	  welke	  wijze	  heeft	  het	  college	  de	  afweging	  gemaakt	  om	  een	  kapvergunning	  af	  te	  geven	  

voor	  de	  kap	  van	  15	  bomen	  langs	  de	  kades	  in	  verband	  met	  de	  benodigde	  
herstelwerkzaamheden?	  Waaruit	  blijkt	  dat	  er	  niet	  meer	  dan	  de	  voorgenomen	  5	  bomen	  
verplant	  kunnen	  worden?	  	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

8. In	  de	  achterliggende	  stukken	  wordt	  de	  staat	  van	  de	  verschillende	  bomen	  benoemd.	  In	  de	  
opsomming	  van	  bomen	  mist	  echter	  boom	  16.	  Waarom	  staat	  deze	  boom	  er	  niet	  tussen?	  Wat	  is	  
de	  staat	  van	  deze	  boom?	  Wordt	  deze	  boom	  gekapt	  of	  verplant?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

9. Heeft	  er	  een	  onafhankelijke	  second	  opinion	  plaatsgevonden	  aangaande	  de	  noodzaak	  tot	  kap	  
van	  de	  15	  bomen	  danwel	  de	  gekozen	  methodiek	  voor	  het	  herstel	  van	  de	  kade?	  Graag	  een	  
toelichting.	  	  
	  



10. Is	  er	  een	  belangenafwegingsformulier	  (BAF)	  ingevuld	  voor	  de	  kap	  van	  deze	  bomen?	  Zo	  nee,	  
waarom	  niet?	  Is	  er	  een	  rapport	  gemaakt	  door	  een	  boomadviseur?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Zo	  ja,	  
kan	  het	  college	  beide	  documenten	  meesturen	  bij	  de	  beantwoording	  van	  deze	  schriftelijke	  
vragen.	  	  
	  

11. Wat	  is	  de	  kostenbesparing	  van	  het	  kappen	  van	  deze	  15	  bomen	  ten	  opzichte	  van	  het	  
verplanten?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

12. Er	  wordt	  een	  herplantplicht	  opgelegd	  van	  19	  bomen	  met	  een	  stamomtrek	  tussen	  de	  20	  en	  25	  
cm.	  De	  bomen	  die	  gekapt	  worden	  hebben	  echter	  een	  stamomtrek	  tussen	  38-‐346	  cm.	  Waarom	  
kiest	  het	  college	  ervoor	  bomen	  met	  deze	  stamomtrek	  op	  te	  leggen	  in	  de	  herplantplicht?	  Is	  er	  
overwogen	  om	  bomen	  met	  een	  grotere	  stamomtrek	  te	  herplanten,	  zoals	  eerder	  op	  andere	  
locaties	  gebeurde?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  	  
	  
	  

13. Is	  het	  college	  het	  met	  GroenLinks	  eens	  dat	  alles	  in	  het	  werk	  moet	  worden	  gesteld	  om	  deze,	  
voor	  het	  aanzicht	  van	  de	  Valkenboskade,	  beeldbepalende	  bomen	  te	  behouden?	  Zo	  nee,	  
waarom	  niet?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

14. Is	  het	  college	  bereid	  te	  onderzoeken	  wat	  de	  mogelijkheden	  zijn	  om	  de	  kapvergunning	  in	  te	  
trekken	  en	  alsnog	  te	  zoeken	  naar	  een	  alternatieve	  mogelijkheden	  voor	  kadeherstel	  zonder	  dat	  
de	  bomen	  gekapt	  hoeven	  te	  worden?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

15. 	  
Is	  het	  college	  bereid	  om	  de	  kap	  en	  verplanting	  van	  de	  bomen	  aan	  de	  Valkenboskade	  
tenminste	  uit	  te	  stellen	  tot	  na	  het	  broedseizoen?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  	  

	  
	  
	  

Arjen	  Kapteijns	  
GroenLinks	  
	  
	  
	  


